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Tradiční předvánoční prezentaci aktivit 
zastupitelstva za uplynulý rok a plánů 
na rok následující jsme se proto rozhodli 
oživit tím, že prezentaci natočíme 
a zveřejníme. Setkání proběhne v pátek  
20. 12. od 19 hod. Přijďte, těšíme se na Vás. 

Robert Hanč, generální manažer a umělecký 
ředitel České filharmonie, žije s rodinou na 
Rovinách. V rozhovoru prozrazuje, jaké to je 
vést špičkový orchestr na světovou scénu, ale 
i jak mu klid a příroda u Berounky pomáhají 
zvládat hektický život hudebního manažera. 

Pivo se starostou v České hospodě Jak Česká filharmonie dobývá svět 
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OBSAH SLOVO STAROSTY

Milí sousedé, 
rok uplynul jako voda. Připadá mi, jako by to bylo včera, 

kdy jsem psal slovo starosty na konci roku 2023. A už je za 
námi i rok 2024. Co všechno se nám v uplynulých měsících 
podařilo?

Na počátku roku jsme provedli zásadní změnu ve sběru 
tříděného odpadu. Díky dotaci jsme mohli každé domác-
nosti pořídit nádobu na plast a papír a zároveň upravit 
frekvenci svozu tak, abychom mohli tříděný odpad svážet 
přímo od domu. Díky tomu jsme mohli zrušit svoz odpadu 
v pytlích, který byl sice zpočátku dobrým nástrojem ke 
zvýšení třídění, ale nebyl tak ekologický ani ekonomicky 
efektivní jako svoz nádob od domu.

Téma odpadů nás provázelo po celý rok. S rostoucí-
mi náklady na svoz a likvidaci odpadu se snažíme každý 
měsíc pečlivě vyhodnocovat situaci a zefektivňovat sběr, 
například zvyšováním hustoty sběrných hnízd a dalšími 
opatřeními.

Jednou z nejvýznamnějších událostí roku byla podle 
mého názoru koupě velkého, lukrativního pozemku v cen-
tru obce. Tato historická událost má pro budoucí rozvoj 
obce obrovský význam. Ještě před rokem bych nečekal, že 
se nám něco takového podaří.

Tento rok nebyl ve znamení velkých stavebních prací. 
Kromě opravy nepovedeného asfaltového povrchu v ulici 
Mořinská, která byla provedena v rámci reklamace, jsme 
realizovali menší projekty. Osadili jsme nové lavičky, vybu-
dovali pěší propojení na křižovatce Kytlinské a Mořinské, 
kde vznikla nová lávka a chodník, provedli drobné opravy 
komunikací a doplnili lampy veřejného osvětlení.

Zvlášť bych chtěl vyzdvihnout novou výsadbu v obci, 
která především v ulici Mořinská vytváří krásný obraz 
naší obce. 

Zaměřili jsme se také na snižování provozních nákladů. 
Modernizovali jsme řídicí systém na čistírně odpadních 
vod, což nám umožňuje efektivnější provoz, a tím i úsporu 
nákladů. Modernizací s dálkovým přístupem prošel také 
systém vytápění v mateřské škole.

Letos jsme se intenzivně věnovali přípravě projektů pro 
budoucí investiční akce. Pokračujeme v projektu kanalizace 
na Rovinách, intenzifikace čistírny, zastávky u kapličky, 
parkoviště K+R, rekonstrukce ulic, protipovodňových 
opatření, alejí a stezek. Je to jen hrstka projektů, které 
připravujeme, je však důležité být připraven a čekat na 
vhodné dotační příležitosti.

Věřím, že výsledkem této práce bude to, že rok 
2025 bude opět ve znamení stavební činnosti a že se nám 
podaří zahájit některé realizace.

Milí sousedé, přeji vám příjemné prožití vánočních 
svátků, spoustu pohody a bohatého Ježíška.

Tomáš Snopek
starosta obce
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INFORMACE Z ÚŘADU

DISKUTUJEME REALIZACI OPTICKÉ 
SÍTĚ NA ROVINÁCH

Obec oslovila společnost CETIN, která v Česku 
spravuje datové sítě. CETIN má zájem na své náklady 
vyměnit na Rovinách staré rozvody, které slouží pro 
pevné telefonní linky a internet, za nové optické vedení. 
Realizace je možná už v roce 2025. Tato změna by měla 
umožnit občanům i chatařům velmi rychlé a stabilní 
internetové připojení.

Bohužel je plánovaná výměna stávajícího metalic-
kého vedení na sloupech, a nikoliv jejich přeložení do 
země, které preferuje obec. V rámci stavby kanalizace 
na Rovinách byla proto diskutována možnost položení 
optického vedení do stejného výkopu, s čímž CETIN 
souhlasí. 

Další jednání se společností CETIN budou pokračo-
vat, včas vás budeme informovat o termínech realizace. 

PŘÍPRAVA ROZPOČTU PRO ROK 2025
Finišujeme s přípravou obecního rozpočtu pro rok 

2025. Díky pomalému, ale setrvalému růstu počtu oby-
vatel bychom měli v příštím roce získat od státu z výběru 
daní 24,3 mil. Kč, celkové příjmy obce jsou naplánovány 
na bezmála 30 mil. Kč.

Výdajům dominuje téma provozních úspor a tvorby 
rezervy pro realizaci klíčových projektů, jako je kanali-
zace na Rovinách nebo intenzifikace čističky odpadních 
vod. Kromě opravy komunikací a rezervy na výstavbu 
kanalizace na příští rok neplánujeme žádné větší in-
vestiční akce. Celkové výdaje včetně splátky úvěru na 
pořízení pozemku v centru obce budou činit přibližně 
29,5 mil. Kč, plánujeme rozpočet jako mírně přebytko-
vý. Na začátku měsíce prosince rozpočet vystavíme na 
úřední desce a v lednovém Zpravodaji přineseme jeho 
finální podobu.

T E X T:  J I Ř Í  K R ÁT K Ý,  M Í S T O S TA RO S TA ,  T O M Á Š S N O P E K ,  S TA RO S TA

Zastupitelstvo v listopadu řešilo realizaci optické sítě na Rovinách, přípravu rozpočtu na 
rok 2025 či zrušení poplatků v obecní knihovně. Zveme na předvánoční debatu do České 
hospody v pátek 20. prosince od 19 hodin. 

PŘIJĎTE NA PIVO SE STAROSTOU  
V PÁTEK 20. 12. OD 19 HODIN
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PIVO SE STAROSTOU 20. 12. 2024  
V ČESKÉ HOSPODĚ

Jsme rádi, že sledujete a posloucháte obecní podcast 
Kafe se starostou, který je k dispozici na YouTube, Spotify 
i Apple Podcasts. Tradiční předvánoční prezentaci aktivit 
zastupitelstva za uplynulý rok a plánů na rok následující 
jsme se proto rozhodli oživit tím, že prezentaci natočí-
me a zveřejníme jako speciální díl podcastu. Akci jsme 
nazvali „Pivo se starostou“ a proběhne v pátek 20. 12.  
od 19 hodin v České hospodě. Přijďte, těšíme se na vás.

ZPRAVODAJ OD LEDNA ZDRAŽÍ NA 10 Kč
Cena zpravodaje zůstávala mnoho let bez navýšení 

a současná cena 5 Kč za výtisk pokryje zhruba pětinu 
nákladů na jeho výrobu. Proto jsme se rozhodli navýšit 
cenu na 10 Kč za jednotlivé číslo, předplatné na rok bude 
stát 110 Kč. 

INFORMACE Z ÚŘADU

ZPRAVODAJ TŘEBAŇSKÝCH A ROVINSKÝCH OBČANŮ 
Nechte si ho našimi dobrovolníky přinést do své poštovní schránky.
Zpravodaj vám také můžeme zaslat poštou.
Předplatné vyřídíte během úředních hodin úřadu nebo na obec@hlasnatreban.cz, tel. +420 311 681 101.
Při platbě na účet 0363870339/0800 uveďte jako účel platby „ZPRAVODAJ“ a „ULICI A ČÍSLO POPISNÉ“.

Prosíme občany, kteří využívají obecní kanalizaci, 
aby do konce roku 2024, nejlépe k 31. 12. 2024, nahlásili 
stav vodoměru, kvůli výpočtu stočného. 

Je možno tak učinit prostřednictvím odkazu na webu 
obce nebo zasláním mailu na adresu pecharova@hlas-
natreban.cz.

T E X T:  J A N A P E C H A RO VÁ 

NAHLAŠTE STAV VODOMĚRU

Největší radost mám z knížek pro děti, kterých 
máme, díky vašemu pochopení, nejvíce za celou dobu 
trvání knihovny. Máme nyní pohádky, říkadla, povíd-

ky pro malé i větší děti. Maminky, přijďte se se svými 
dětmi podívat. Přijďte jim ukázat knihovnu, i když si 
žádnou knihu nepůjčíte. Ale knihovna se nám rozrostla 

T E X T:  H A N A KO R N A L S K Á  
F O T O :  J I Ř Í  K R ÁT K Ý

Vážení přátelé naší obecní knihovny, ráda bych vás informovala o nových knížkách,  
které nám, díky vám, opravdu hodně pomohly rozšířit nabídku. 
Od ledna 2025 jsou služby obecní knihovny bezplatné.

OBECNÍ KNIHOVNA OD LEDNA ZDARMA  
A PLNÁ NOVÝCH KNIH
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INFORMACE Z ÚŘADU

i o další knížky z vašich darovaných knih. Určitě vedou 
detektivky, ale máme i spousty beletrie všech možných 
žánrů. Jenom knihy naučné moc u nás nenajdete. Na 
to jsme příliš malá knihovna, ale nějakou tu kuchařku, 
zahradnickou příručku nebo kam na výlet byste u nás 
taky našli. 

Ovšem máme také i nově koupené knihy z rozpoč-
tu obecního úřadu. Jedny z posledních jsou knihy od 
Patrika Hartla, jehož úžasný smysl pro humor se pro-
jevuje nejen v jeho knížkách, ale i v tanci, jak můžeme 
pozorovat v taneční soutěži. Máme také nové knihy 
našich mladých spisovatelek, ale i těch dříve narozených. 
Podívejte se na nabídku knih na internetu, kde jsou 
i knížky, které máme zapůjčeny jako výměnný soubor 
z kladenské knihovny.

Pokud se budete chtít svých, ne archaických knih 
zbavit, přineste je do knihovny. Pokud je nebude naše 
knihovna potřebovat, knihy nevyhodíme, ale pošleme 
dál, kde si je ještě někdo rád přečte.

Všem svým věrným i budoucím čtenářům přeji do 
nového roku pevné zdraví, klid a mír.

Dle seznamu knih si můžete předem vybrat knihy 
k zapůjčení a domluvit jejich objednávku u knihovnice. 
https://hlasnatreban-katalog.kkckl.cz/ 

Hana Kornalská, +420 603 397 831, 
hana.kornalska@seznam.cz 
Výpůjční doba: čtvrtek od 15.00 do 17.00

NEPLAŤTE POPLATKY, 
DOKUD VÁM NEBUDE 
DORUČENA VÝZVA 
E-MAILEM NEBO  
NA ADRESU.

POZOR NA ZMĚNU ÚČTU!

Poplatky je nutné zaplatit do pátku 28. 2. 2025, a to:

1) Převodem na účet: 000131-2038530217/0100, 
variabilní symbol zadejte ve tvaru:

ODPADY
xxx2513451 – číslo popisné (např. 3792513451, nebo 
0232513451)
xxx2513452 – číslo evidenční (např. 2132513452, nebo 
0772513452)

T E X T:  J A N A P E C H A RO VÁ ,  O B E C H L Á S N Á T Ř E B A Ň 

Všichni obyvatelé a chataři dostanou na začátku roku 2025 výzvu na e-mail nebo na ad-
resu trvalého bydliště, kde budou instrukce k zaplacení poplatků na rok 2025 s vygenero-
vaným QR kódem. Zvlášť budou chodit výzvy na komunální odpad, každého psa, služby 
za hřbitov a Zpravodaj.

PLATBY POPLATKŮ NA ROK 2025

Frekvence svozu 1x za 14 dní – 26 svozů
Popelnice 60 litrů  1 560 Kč
Popelnice 120 litrů 3 120 Kč

Frekvence svozu 1x za 28 dní – 13 svozů
Popelnice 120 litrů 1 560 Kč

Frekvence svozu a ceny platí i pro rekreační 
objekty (chaty). 
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PSI
xxx2513411 – 1. pes
xxx2513412 – 2. pes
xxx2513413 – 3. pes (za každého dalšího psa zvyšujte 
číslo na konci variabilního symbolu)

HŘBITOV SLUŽBY
xxx2536321 – číslo popisné
xxx2536322 – číslo evidenční

ZPRAVODAJ
xxx2533491 – číslo popisné
xxx2533492 – číslo evidenční

2) Na obecním úřadu kartou nebo hotově.
Pokud budete chtít změnit v roce 2025 frekvenci 

svozu odpadů, je třeba vyplnit objednávkový formulář. 
Podrobný návod najdete na webu obce.
www.hlasnatreban.cz 

INFORMACE Z ÚŘADU

Cena za prvního psa 350 Kč

Cena za 2. a každého dalšího psa  
téhož držitele 500 Kč 

Cena za 1. psa, jehož držitelem  
je osoba starší 65 let 200 Kč

Cena za 2. a každého dalšího psa,  
jehož držitelem je osoba starší 65 let 300 Kč

Poplatek za služby na jeden rok 400 Kč

Cena za 12 vydání 110 Kč

DĚJE SE KOLEM NÁS 
T E X T:  K L Á R A KO VA Ř Í KO VÁ ,  M I L O S L AVA S N O P E K 
F O T O :  A RC H I V O B C Í ,  S DRU Ž E N Í A  S P O L K Ů

TŘEBAŇ SI PŘIPOMNĚLA 35 LET  
SVOBODY 

V neděli 17. listopadu 2024 si v podvečer připomně-
la obec výročí událostí roku 1989. Smyslem bylo prosté 
setkání lidí, zapálení svíčky a vzpomínání. Na budovu 
úřadu se promítaly autentické záběry z listopadu 1989.

DALŠÍ KONTEJNERY NA ODPAD 

V ulici K Bunkru jsme doplnili hnízdo na tříděný od-
pad o kontejnery na papír a na plast+kartony+kovy. Naším 
cílem je vytvořit v obci více malých sběrných hnízd, aby 
chataři a další, kteří nemají u domu nádoby na tříděný 
odpad, měli ke kontejnerům co nejblíže. Chceme postup-
ně zmenšovat velká sběrná hnízda u obecního úřadu a na 
Rovinách, která se často bohužel mění ve skládku.

ÚŘEDNÍ HODINY V PÁTEK UŽ NEBUDOU
Sousedé, snažíme se o to, abyste fyzicky na úřad mu-

seli chodit co nejméně – zavedli jsme platby poplatků 
přes QR kód, nálepky na popelnice jsme vyměnili za čipy, 
zrušili jsme svoz odpadu v pytlích. Přirozeně tak ubývá 
návštěv obecního úřadu. Zejména v pátky jsou úřední 
hodiny téměř nevyužívané, takže jsme se rozhodli páteční 
úřední hodiny zrušit. Pokud chcete navštívit úřad po své 
pracovní době, jsme tu pro vás v úterý 17.00–19.00.

MOBILNÍ ZVONKOHRA V ŘEVNICÍCH 
V pravé poledne v sobotu 14. prosince zahraje na 

Řevnických vánočních trzích Pražská mobilní zvonohra. 
Aktuálně je to s 57 zvony největší mobilní zvonohra na 
světě! Vyrobil ji zvonař Petr Rudolf Manoušek, který bude 
v příštím roce odlévat i dva nové zvony pro řevnický kos-
tel. Hrát bude Radek Rejšek, skladatel, pedagog, varhaník 
a kampanolog litoměřického biskupství. 
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ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ

BĚŽECKÁ SÉRIE BEROUNKA–RADOTÍN 

6. leden 2025 // registrace od 17.00 hod. // start 
v 18.00 hod. v Beach Arena Radotín // trasa: 11,2 km // 
mapy.cz/s/cunopojaku // startovné od 240–390 Kč. Regis-
trace možná online či na místě // možnost občerstvení, 
úschova věcí i šatna // se sprchou // čelovku s sebou // 
bezeckaserieberounka.cz. 

TURISTICKÝ KROUŽEK V LETECH 

Probíhá 1x měsíčně v sobotu a je skvělou příležitostí, 
jak mohou děti trávit čas v přírodě, učit se novým doved-
nostem a poznávat okolí svého domova a krásy přírody. 
Dozví se zajímavosti o místních památkách a historii. 
Naučí se číst v turistických značkách a orientovat v te-
rénu, osvojí si základy práce s mapou. Přihlášky: Michal 
Bařinka, michal.barinka@centrum.cz

HLÁSEK MÁ NOVÉ WEBOVKY
Na začátku listopadu spustil Hlásek nový web, který 

přehledně představuje, jaký je a co nabízí. Např. stránku 
věnovanou poradenskému pracovišti, rodičovským kavár-
nám, termíny zápisů na další školní rok i datum setkání 
s rodiči budoucích prvňáčků. Kromě toho jsou zde me-
dailonky o lidech, kteří Hlásek tvoří. www.skolyhlasek.cz 

SBĚR VÁNOČNÍCH STROMKŮ
Do konce ledna můžete odložit vánoční stromky za 

obecním úřadem. Obecní kontejner je řádně označen. 
Neodkládejte stromky na jiná místa, např. ke komu-
nikacím a chodníkům. Ani je nevhazujte do nádob na 
odpad. Vánoční stromky naštěpkujeme a štěpku ekolo-
gicky využijeme.

ORNITOLOG NA DRÁTĚ 

Online pořad se začal vysílat v dubnu 2020 v době 
koronavirové krize. Pořad si získal velkou oblibu, a proto 
je zařazen mezi stálé komunikační kanály. Záznamy již 
odvysílaných dílů i informace k připravovaným dílům 
naleznete na www.birdlife.cz. 
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SÁZÍME STROMY
Dne 7. listopadu děti z Hlásku a zaměstnanci Komerč-

ní banky spojili své síly a společně zasadili v naší obci 
22 ovocných stromů a 80 keřů v rámci iniciativy Sázíme 
stromy. Moc děkujeme všem zapojeným! 

PĚVCI MAJÍ NOVÉ PŘÍBYTKY
V listopadu proběhla ve Všenorech instalace dalších 

ptačích budek-sýkorníků pro drobné pěvce  v lokalitě 
kaple sv. Jana Křtitele, Za Zdenkou a v obecním lese. 
Ke stávajícím 10 ks budek u Glorietu, 5 ks Za Zdenkou, 
přibylo dalších 55. Součástí spolupráce s firmou EKOSFER 
Solutions je kontrola obsazenosti budek, čištění i opravy.

DOMÁCÍ HOSPIC POTŘEBUJE POMOC
Již téměř dva roky pomáhá na Berounsku Domácí 

hospic Mezi břehy nevyléčitelně nemocným dospělým 
a dětským pacientům strávit závěr života tam, kde si 
přejí… doma s rodinou. Nyní potřebují sami pomoc. 
Vše důležité se dozvíte přímo v popisu dárcovské výzvy. 
bit.ly/zachranithospic 

NOCLEŽENKA 

Nocleženka je poukaz v ceně 100 Kč, který jednomu 
člověku bez domova umožní strávit noc v teple. Zahr-
nuje nejen nocleh samotný, ale i další pomoc a rozvoj 
služeb pro lidi bez domova. Polévku s pečivem a teplý 
nápoj. Možnost vykonat osobní hygienu. Zdravotní pro-
hlídku a ošetření. Schůzku se sociálním pracovníkem, 
který pomůže řešit životní situaci. Jednou nocí v noc-
lehárně cesta člověka bez domova nekončí. Hlavním, 
dlouhodobým cílem celého projektu je navrátit člověka 
zpět do běžného života a dostat ho do bodu, kdy již 
žádnou Nocleženku nepotřebuje a je zcela soběstačný.  
www.noclezenka.cz 

ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ
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T E X T:  J I Ř Í  K R ÁT K Ý,
F O T O :  P E T R A H AJ S K Á

Robert Hanč, generální manažer a umělecký ředitel České filharmonie, žije s rodinou  
na Rovinách. V rozhovoru prozrazuje, jaké to je vést špičkový orchestr na světovou 
scénu, ale i jak mu klid a příroda u Berounky pomáhají zvládat hektický život 
hudebního manažera. Celý rozhovor si můžete poslechnout také v audioverzi jako 
bonusový díl podcastu Kafe se starostou.

Z ROVIN AŽ DO CARNEGIE HALL V NEW YORKU:  
JAK ČESKÁ FILHARMONIE DOBÝVÁ SVĚT

Roberte, co obnáší role uměleckého ředitele České filhar-
monie?

Robert Hanč: Začnu tím, že orchestr má vlastně 
dvojí vedení – zatímco já ho jako generální manažer 
a umělecký ředitel vedu po stránce pracovně-právní, 
šéfdirigent Byčkov ho řídí po stránce hudební. Když to 
hodně, hodně zjednoduším, já orchestru říkám, co bude 
hrát, kde to bude hrát a kdy to bude hrát, a šéfdirigent 
říká, jak to bude hrát — jakým tempem, v jaké dynamice, 
s jakou emocí apod. Dalším velkým úkolem je obchod 
ve smyslu budování vztahů s klíčovými hráči v našem 
oboru a získávání nejrůznějších příležitostí – koncertů 
v newyorské Carnegie Hall, Pařížské filharmonii nebo 
tokijské Suntory Hall, zahraničních televizních přenosů 
apod. Mou možná nejdůležitější aktivitou je plánování 
umělecké činnosti, tedy příprava koncertních sezón 
České filharmonie. 

Na začátku prosince vás čekají tři koncerty právě ve slavné 
newyorské síni Carnegie Hall. Jak dlouho plánování takové 
akce trvá? 

Robert Hanč: Tři až čtyři roky, protože Carnegie 
Hall a podobné sály plánují s velkým předstihem. 

Není vůbec snadné projekt získat. Česká filharmonie 
je sice slavná, ale není jediná, a podobně prestižních 
příležitostí je málo. Orchestry se předhánějí v tom, kdo 
nabídne atraktivnější program, slavnějšího sólistu nebo 
významnějšího dirigenta. Za úspěch je považován jeden 
koncert v takovémto sále, za velkých úspěch koncerty 
dva. Česká filharmonie získala hned tři, respektive celý 
týdenní festival, což je zcela mimořádné. Vedle Berlínské 
filharmonie a Vídeňských filharmoniků jsme jediní, 
a jsme tak v dobré společnosti. 
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To je obrovský úspěch. Co konkrétně turné v New Yorku 
zahrnuje?

Tři koncerty České filharmonie, dva koncerty naší 
sesterské organizace Pražského filharmonického sbo-
ru, komorní hudbu, vzdělávací akce, promítání filmů 
apod. Akce nese název Český týden v New Yorku. Je to 
nejambicióznější projekt v oblasti klasické hudby v České 
republice za poslední léta, možná dekády. 

Pomohlo vám tedy, že rok 2024 je rokem české hudby?
Robert Hanč: Samozřejmě, pomohlo. Dvousté výročí 

od narození letos slaví velikán české hudby Bedřich 
Smetana, stopadesáté výročí houslista a skladatel Jo-
sef Suk a skladatel, dirigent a violista Oskar Nedbal, 
menší výročí pak Janáček nebo Dvořák. To vše nám 
pomohlo najít osobitý program, něco, co se v Carnegie 
Hall nehrává.

Jeden z newyorských koncertů bude možné sledovat v Česku, 
můžeš nás na něj pozvat?

Robert Hanč: Koncert se koná 3. prosince v New 
Yorku, ale posluchači v Česku ho vzhledem k časovému 
posunu mohou zhlédnout až 4. prosince. Zdarma bude 
k dispozici na webu České filharmonie od 20 hodin.

Po New Yorku jedete do Toronta. Co vás čeká tam?
Robert Hanč: Ano, letíme do Toronta, i to je pro 

nás významné. Česká filharmonie v nejlidnatějším ka-
nadském městě vystoupí po rovných 40 letech. Potom 
nás čekají další rezidence, tedy cesty s více koncerty 
v jednom místě, například v březnu ve Vídni, Paříži 
a Londýně, v srpnu v Bukurešti, v říjnu v Tchaj-peji, 
Tokiu a Soulu apod. Máme nabitý program.
Co Ti osobně poslech klasické hudby dává?

Robert Hanč: Je to pro mě požitek. Při poslechu 
pociťuji štěstí. Je mi příjemně, jsem spokojený. Obecně 
ve mně klasická hudba vyvolává celou řadu reakcí. Po 
poslechu velké Mahlerovy symfonie mám pocit, že jsem 
prožil třeba měsíc života se vším, co k tomu patří – od 
strachu, přes smutek až po štěstí. 

Zároveň mě hudba velmi motivuje. Když slyším vý-
kon světového sólisty, obdivuji dokonalost provedení 
a krásu, která při něm vzniká. Člověka to inspiruje 
k tomu, aby o podobnou kvalitu a krásu usiloval také, 
v práci a jinde. 

Kvalitní hudba, nejen ta klasická, v nás probouzí 
i kreativitu a mentálně nás stimuluje, trochu jako četba 
dobré literatury, která vyžaduje pozornost a soustředění.

Jak dosáhnout toho, abychom si do budoucna udrželi pozici 
na světové špičce v oblasti vážné hudby, tedy jak pracovat 
a podporovat u nastupující generace zájem o klasickou 
hudbu?

Robert Hanč: Domnívám se, že hudba a umění obec-
ně mají pro společnost mimořádný přínos. Zároveň je 
klasická hudba něčím, čemu je potřeba být vystavován, 
abychom to začali mít rádi. V Česku máme štěstí, máme 
skvělý systém hudebního vzdělávání, jehož součástí jsou 
základní umělecké školy. V Anglii či Americe toto štěstí 
mladý člověk nemá – výuka hry na hudební nástroj není 
pro každého, stojí hodně peněz. 

Pro Českou filharmonii je oblast hudebního vzdělá-
vání jednou z priorit, pořádáme mezi 350 až 400 edukač-
ními projekty za sezónu, které každoročně navštíví více 
než 50 tisíc lidí.  

Jak Tě tvoje životní cesta přivedla do Rovin?
Robert Hanč: Jsem z vesnice, vyrostl jsem v malé obci 

Ždírec nad Doubravou na Vysočině. Později jsem toužil 
po životě ve městě, studoval jsem v Pardubicích, v Brně, 
pak přišly zahraniční stáže, mimo jiné v Londýně, de-
set let jsme s rodinou žili v Praze, avšak s manželkou 
Zdeňkou nás to stále táhlo k přírodě. Líbilo se nám okolí 
Berounky. Nakonec jsme našli bydlení na Rovinách.

ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ

„Za úspěch je považován jeden koncert 
v Carnegie Hall, za velký úspěch koncerty dva. 
Česká filharmonie získala hned tři, respektive 
celý týdenní festival, což je zcela mimořádné.“ 

„Klasická hudba je něčím, čemu je potřeba 
být vystavován, abychom to začali mít rádi.“

„Dům, ve kterém bydlím, jeho zahrada 
a celé okolí Berounky jsou léčivé.“
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Jak trávíš na Rovinách volný čas?
Robert Hanč: Chodíme na procházky, máme psa, 

irského setra. Jsem amatérský zahradník, baví mě sázet 
stromy a pěstovat ovoce. Chodíme se koupat do Beroun-
ky. O víkendu běhám.

Ovlivňuje život u Berounky nějak tvoji práci?
Robert Hanč: Určitě ano. Práce, kterou mám, je 

strašně rychlá. Hodně cestuji, mnoho času trávím mimo 
republiku – v Americe, Evropě, Asii. Je to velmi ruš-
né prostředí. Tady máme přírodu a klid, je to protipól 
k tomu, co zažívám v práci. Dům, ve kterém bydlím, jeho 
zahrada a celé okolí Berounky jsou léčivé.  

Celý půlhodinový rozhovor s Robertem Hančem se nám na 
stránky Zpravodaje nevešel, nicméně vy si jej můžete poslech-
nout v původní nezkrácené verzi jako bonusovou epizodu 
podcastu Kafe se starostou.  

 

ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ

Tentokrát jsme se vydali do divadla Bez zábradlí. 
Pořádání této akce nám ztížila tragická událost v sa-
motném divadle, a to úmrtí jeho ředitele, pana herce 
a režiséra Karla Heřmánka. Nevěděli jsme, jak bude di-
vadlo nadále pokračovat. Pro nás, diváky, dobrá zpráva, 
divadlo pokračuje dále a doufejme, že nás ještě dlouho 
bude bavit.

Do divadla jsme odjeli 9. 11. okolo třinácté hodiny, 
za hodinku jsme byli v Praze, takže jsme měli dostatek 
času dojít do divadla a ještě se po cestě občerstvit. 

Snad mohu mluvit za všechny účastníky zájezdu, že 
jsme se během představení dobře bavili od začátku až do 
konce. Hra pojednává o divadelním představení ochot-
nického spolku, kde se nic nedaří a herci se snaží každou 
nepodařenou situaci samozřejmě zachránit, jak se dá. 
Vznikají tak opravdu komické okamžiky, které nemají 
obdoby. Chtěla bych podotknout, že tuto divadelní hru 
režíroval ještě Karel Heřmánek st.  

K autobusu nazpět jsme se dostali velmi rychle, ne-
boť byla již pekelná zima, a za husté mlhy jsme všichni 
šťastně dojeli domů.

Příští rok se můžeme opět těšit!

T E X T:  J A N A P E C H A RO VÁ
F O T O : K L Á R A V E J V O D O VÁ

Jako každý rok, tak i letos uspořádal kulturní výbor pro seniory zájezd do divadla. 

DIVADELNÍ PŘEDSTAVENÍ „HRA, KTERÁ SE ZVRTLA“
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Soutěžilo se celý víkend 9. – 10. 11. ve všech hlavních 
disciplínách, od sestav přes sportovní boj až po speciální 
techniky a silové přerážení, a to jak individuálně, tak 
týmově. Výsledky? Ohromující! Naši závodníci domino-
vali a zanechali soupeře daleko za sebou.

Z naší školy vzešli nejúspěšnější mladší žák a žákyně, 
mladší junior i starší junior a juniorka celého šampi-
onátu. Tito mladí sportovci excelovali nejen v indivi-
duálních soutěžích, ale i v týmových disciplínách, kde 
předvedli dokonalou spolupráci, odhodlání a bojového 
ducha. Jejich úspěchy jsou inspirací pro všechny naše 
členy.

Díky skvělé přípravě, odhodlání a týmovému duchu 
jsme opět potvrdili, že jsme největší a nejúspěšnější 
škola taekwon-do v republice. Děkujeme všem závod-
níkům, trenérům, rodičům a v neposlední řadě všem 
našim příznivcům za podporu.

Chcete si taekwon-do vyzkoušet na vlastní pěst? 
Trénujeme pravidelně i u vás v obci a rádi přivítáme nové 
členy. Přijďte si s námi zacvičit a objevte, co vše můžete 
dokázat! Více informací o podrobných časech tréninků 
najdete na www.tkd.cz.

V Hlásné Třebani působí škola druhým rokem 
a trénuje zde 14 lidí. Zatím nikdo z nich bohužel nemá 
dostatečně vysoký pásek, aby mohl jet na závody. 

T E X T:  A N N A K R B O V C O VÁ ,  G E-B A E K H O S I N S O O L

Na letošním Mistrovství České republiky v Ostravě naše škola Taekwon-Do Ge-Baek 
Hosin Sool doslova ovládla soutěžní pole. Už druhý rok po sobě jsme si odvezli pohár 
pro celkové vítěze. Letos jsme ale pokořili historický milník – získali jsme nejvíc zlatých 
medailí v celé historii českého svazu Taekwon-Do ITF! Celých 44 kusů.

TAEKWON-DO GE-BAEK HOSIN SOOL  
ZNOVU NA VRCHOLU – HISTORICKÝ TRIUMF 

ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ

TRÉNINKY V SOKOLOVNĚ TJ SOKOL  
HLÁSNÁ TŘEBAŇ 
Úterý 15.30–16.30 od 10. kupu
Radek Záhejský, IV. dan
736 222 675, radek.zahejsky@tkd.cz

Přijmeme
žáky
do 4. ročníku ZŠ
Škola Hlásek přijme žáky
do 4. ročníku ZŠ.

Učíme
děti učit

se

Využíváme
inovativní

metody

Max. 16
dětí ve

třídě

www.skolyhlasek.cz

Více informací na stránkách
školy

nebo na čísle
777 568 562

ZJISTĚTE VÍCE

Připravujeme děti na cestu, ne cestu pro děti...

Rozšířená
výuka

angličtiny s
rodilými
mluvčími

www.skolyhlasek.cz

Více informací na
stránkách školky

nebo na čísle
777 568 562

Připravujeme děti na cestu, ne cestu pro děti...

Nabízíme volná místa v naší
školce pro děti ve věku 3-4,5 let.

VOLNÁ 
MÍSTA V MŠ!

Výuka
formou

hry

Vzdělávací
program

Začít spolu

ZJISTĚTE VÍCE

Výuka v
přírodě

Od 4,5 let
jeden den v

týdnu s
rodilou mluvčí
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T E X T & F O T O :  P E T R A M A R KO VÁ & O L G A C Í G L E RO VÁ

Od srpna 2023 do září 2024 jsme měly k dispozici od vedení obce REFERENČNÍ 
botanický SVAH. Jednalo se o výpůjčku neužitkové půdy pro monitoring a výzkum 
divoké bylinné krajiny. Tento svah se nachází v ulici Pod Svahem v Hlásné Třebani. 
(Detailnější seznámení s projektem vyšlo v květnovém Zpravodaji.)

DIVOKÉ ROSTLINY POD OCHRANOU: SVAH PLNÝ 
ŽIVOTA A INSPIRACE 

Hlavní myšlenka projektu: Součástí našeho života 
a přírody jsou divoké rostliny. My si vzaly za úkol – Olga 
a Petra – je začít vnímat a chránit pro hmyz a krajinu se 
stejnou pozorností, s jakou se dnes věnují obce dotova-
ným trvalkovým záhonkům z příspěvků EU.

Pozorovat, je-li možné a v lidských možnostech dát 
divokému trávníku šanci pro kvetení a ochranu půdy 
před vysoušením.

A započít malou změnu směrem k všímavosti na 
zeleň, která tu má nezaměnitelnou funkci v celém eko-
logickém řetězci, kam patříme i my lidé.

Sekat bez rozmyslu nebo nechat vykvést a sekat 
s rozmyslem?

 Zprávy ze dne 18. 6. a 19. 6.

PRÁCE OBNÁŠELA:

~ Odstřihávání rostlin zasahujících do chodníku.
~  Odstřihávání a vytrhávání rostlin suchých a odkvet-

lých – nejvíc vlčí mák, který již stihl i vysemenit na 
příští rok.

~  Korigování psího vína jen na jeho místě, aby mohlo 
nadále plnit svou bohulibou stínící funkci a neovíjelo 
své živé kolegy.

~ Přebytky květů si rozdělujeme do vázy.

Dál krásně kvete heřmánkovec a fialový rozvětvený 
hadinec. Divizny začínají kvést žlutě. Všechny druhy 
obsypány včelami a hmyzem, užívajícími si nektar z to-
lika květů.
 CELKOVÝ ČAS PRÁCE VE DVOU: 5 hod.
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Koncem července jsme odstranily přerostlé a odkvet-
lé byliny a zbylou vegetaci srpem upravily na výšku cca 
10 cm, aby byla půda stále chráněná před vysoušením.

Vytvořily jsme tak velmi zajímavou skladbu trávní-
ku. Vysoké pelyňky a jiná narostlá stálezelená vegetace 
tvořily bohaté keříkové zákoutí, které perfektně stínilo 
půdu. Současně pak tráva byla nízká a upravená. I pro 
oko to působilo jako procházka pestrým parčíkem.

Odvázaly jsme úvazy u stromů podél silnice. U ně-
kterých stromů došlo k tomuto uvolnění na poslední 
chvíli. V jednom případě i pozdě.

Měřily jsme teplotu v horkých a suchých dnech, aby 
bylo porovnání s nízce sečenou, sluncem spálenou trá-
vou.

Překvapilo nás, jaké rozdíly byly v měřených úse-
cích–- luční porost si udržoval i za horkých suchých dnů 
stejnou teplotu jako vzduch, nerozpálil se tak, jak holá 
půda nebo nízce sečený vyschlý trávník.

Zde pár příkladů ze dne 30. 7., slunečno, teplota 30°C:
~ Trávník sekaný na nízko ≤10 cm: teplota 50–45°C
~ Louka sekaná na víc než 10cm: 30–35°C
~ Asfalt: 55–61°C
~ Štěpka: 62°C
~ Holá půda /seschlý trávník: 56–58°C
~ Listy vysokých bylin: 28°C

 CELKOVÝ ČAS PRÁCE VE DVOU: 6 hod.

ZÁVĚR PRO TUTO SEZÓNU:
~  Inovativní koncept přírodního trvalkového záhonu.
~  Pravidelně vždy něco kvetlo, hmyzem se hemžilo, 

souhra rostlin si sama vytvářela stín.
~  Kladné ohlasy kolemjdoucích i v sociálních médiích.
~  Ochrana a zachování původních bylin a rostlin. 

Ochrana půdy!!!!

Na OÚ jsme zaslaly vysledované výsledky výzkumu 
s návrhem, jak se dá koncept zjednodušit a zároveň 
udržet myšlenku ohledně ochrany původní přírody, 
krajiny a půdy.

Na osobní rovině jsme zjistily, že pro nás dvě není 
možné dále v práci na svahu pokračovat.

Vyžadovalo by to od nás více energie, než jsme 
schopné vyprodukovat, to jest v matematické rétorice 
se dostáváme do mínusu.

Nepodařilo se nám utvořit příjemné prostředí pro 
další oboustrannou win win komunikaci, aby mohl být 
projekt rozvíjen na obecním pozemku, dostal šanci na 
širší osvětu a podporu.

Věříme však, že naše myšlenka a impulz k tématu 
mají velkou váhu. A inspirace se počítá.

Děkujeme za příležitost uskutečňovat veřejně pro-
spěšný průzkum v oblasti ekologie, která je nám oběma 
blízká až srdeční.

Děkujeme za spolupráci.

“Práce, zaměřená na podporu původních bylin, ochranu 
hmyzu a zadržování vlhkosti v půdě, přinesla inspirativní 
poznatky. Děkujeme za vaše úsilí a věříme, že tento projekt 
zanechá v obci trvalou stopu”, řekl za obec její starosta 
Tomáš Snopek. 

ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ
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SPOLKY A SDRUŽENÍ

Sám název tohoto článku naznačuje, že letošní 
ročník byl opravdu povedený. Celý den nás provázel 
příjemný ideální vítr. Na obloze se tak třepetalo přes 
30 draků všech možných velikostí, tvarů a barev.

Díky výborným povětrnostním podmínkám se do 
výšin vznášeli nejen kupovaní draci, ale i ti, které děti 
a rodiče vlastnoručně vyrobili. Pro porotu to znamenalo 
hodně práce při hodnocení, protože domácí výroba byla 
letos obzvlášť nápaditá.

Letos se soutěžilo nejen v dětských kategoriích, ale 
i  dospělí dostali příležitost předvést své dovednosti. 

Všem zúčastněným děkujeme za skvělou atmosféru 
a  obrovské nadšení! Doufáme, že jste si den užili stejně 
jako my.

Tak ať nám elán a chuť vydrží i do dalších let! Příští 
rok nás čeká již 17. ročník.

KONCERT „DOBŘÍ TENOŘI SE VRACEJÍ“
První hosté dorazili už hodinu a půl před koncertem. 

A proč ne? ACF proměnilo malý sál v útulný bar s živou 
hudbou v podání tria Q Art (Lidka – viola, Mirek – 
kytara, Metoděj – basa), kteří jazzovými a filmovými 
skladbami ladili slavnostní atmosféru. K sedmé hodině 
se začal zaplňovat velký sál a koncert mohl začít.

Z hnízda Pražského filharmonického sboru se k nám 
vrátili tři tenoři: Miloslav Pelikán, Ján Kostelanský 
a Martin Slavík, za klavír usedl charizmatický Ahmad 
Hedar. Jitka Porshová a Jana Pernecká se postaraly pře-
krásnou výzdobou o proměnu sokolovny v koncertní sál.

Průvodkyní večerem byla jako obvykle Lidka. V první 
části uvedla operetní árie, poté árie z italských oper (G. 
Puccini, G. Verdi, G. Donizetti). Po přestávce přišly na 
řadu skladatelé A. Dvořák a B. Smetana. Publikum si tak 
užilo árii Lukáše z Hubičky, prince z Rusalky, i Vaška 
z Prodané nevěsty. 

Zlatým hřebem večera byly Neapolské písně, zejména 
Santa Lucia. Umělci se totiž s košťaty „propádlovali“ 
mezi diváky. Publikum si vytleskalo tři přídavky, z nichž 
poslední, Nessun Dorma z Pucciniho Turandot, diváky 
zvedl ze židlí.

T E X T:  T O M Á Š S N O P E K
F O T O : A RC H I V S DH H L Á S N Á T Ř E B A Ň

T E X T:  L I DK A S L AV Í K L I M P O U C H O VÁ ,  A RT C L U B F E R DI N A N D 
F O T O :  A RC H I V A RT C L U B U

Drakiáda se letos konala nečekaně brzy, už 2. listopadu, a počasí nám přálo jako málokdy.  

LETOŠNÍ DRAKIÁDA – ÚSPĚCH NA OBLOZE

PODZIMNÍ AKTIVITY ART CLUBU
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Ani tím večer nekončil. Trio Q Art hrálo v malém 
sále dlouho do noci k poslechu i k tanci. Organizátoři 
šli spát až nad ránem, ale s pocitem dobře odvedené 
práce. Těšíme se příště, a to 14. 12. 2024 na adventním 
koncertě. Tentokrát i provoněným svařeným vínem.

VÝSTAVA BRPRDALIDVĚHUTAČE
V Roce české hudby jsme se rozhodli oslavit Bedři-

cha Smetanu, od jehož narození uplynulo 200 let. Název 
výstavy jsou zkratky jeho oper: Braniboři v Čechách, 
Prodaná nevěsta, Dalibor, Libuše, Dvě vdovy, Hubička, 
Tajemství, Čertova stěna.

Téma výstavy, zdánlivě těžké, inspirovalo mnoho 
kreativních lidí z Hlásné Třebaně a okolí. Inspirací vý-
tvarníkům byla hudba, šumění lesa, píseň, ale i ticho. I to 
je v hudbě důležité a hudebníci pauzy milují! Vernisáž 
zahájila klavíristka Marcela Krocová-Tupá a barytonista 
Martin Bělohlávek Smetanovou písní Nekamenujte pro-
roky. Houslista Jan Mráček přednesl skladbu Z domoviny 
téhož autora.

Výstava nabídla pestrou škálu exponátů. Mezi nejo-
ceňovanější patřily obrazy Eriky Polanecké, Heleny Kan-
hauserové a Michala Krejčího. Klienti chráněné dílny Eli-
áš se představili plastikou Parník Vltava, denní stacionář 
Dobromysl z Berouna zaujal dílem Slavíci na drátě. Škola 
Hlásek tradičně zabodovala svou verzí Čertovy stěny.

Návštěvníci opět hlasovali pro nejlepší exponát a ví-
tězem se stal obraz Po zarostlém chodníčku Michala 
Krejčího. Druhé místo sdílely koláž Bedřich od Heleny 
Kanhauserové, obraz Dvě vdovy Lidky Slavík Limpou-
chové a krajiny Eriky Polanecké.

Bohatá účast potvrdila, jak moc naše obec oplývá 
talentovanými lidmi. Příští rok se těšíme na nové téma 
„Hlásná Třebaň pod drobnohledem“. Zapojit se může 
kdokoliv. Tak na shledanou na další výstavě!

TJ
 SOKOL HLÁSNÁ TŘEBAŇ

PF 2024
POKOJNÉ VÁNOCE, HODNĚ ZDRAVÍ A

VŠE DOBRÉ 
V NOVÉM ROCE. VÁM PŘEJE

                                            VÝBOR TJ SOKOL HLÁSNÁ TŘEBAŇ
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Sokolovna Hlásná Třebaň

Za �nančního přispění obce Hlásná Třebaň a Středočeského kraje

 

srdečně zve na

Sobota 14.12. 2024 v 19:00 hod.
ADVENTNÍ KONCERT
Účinkují:
Marcela Krocová Tupá - klavír
Lidka Slavík Limpouchová - viola
Jan Mráček - housle
Mirek Šakal Mihalík - kytara
Metoděj Hovorka - kontrabas

Monika Beranová - soprán
Martin Bělohlávek - Baryton

Martin Slavík - tenor

Vstupné dobrovolné
Každý dostane svařáček,
děti malý dáreček. 
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Den zahájil přespolní běh s náročnou trasou o délce 
7 kilometrů. Startovalo se v 10 hod. z Karlštejna. Desítka 
odhodlaných běžců se vydala na cestu přes stoupání do 
Mořinky až do cíle v Hlásné Třebani. Překonání kopců 
bylo výzvou, ale všichni účastníci ji zvládli s přehledem.

V poledne převzaly štafetu děti. Zázemí u sokolovny 
se zaplnilo mladými závodníky a jejich rodinami. Nejprve 
se na start postavili školáci, kteří zdolali trasu dlouhou 
1 kilometr. Půl hodiny poté následoval běh pro předško-
láky. Celkem 22 dětí proběhlo cílem s radostí a podporou 
přihlížejících diváků. Sportovní odpoledne vyvrcholilo 

ve 14 hod. hlavním závodem, který se konal současně 
v různých městech České republiky i v zahraničí. Okruh 
dlouhý 5 kilometrů v Hlásné Třebani přilákal 23 běžců, 
kteří doběhli do cíle s úsměvem na tváři.

Celou akci doprovázelo nádherné počasí, které pod-
trhlo skvělou atmosféru dne. Teplotní rekord sice způso-
bil, že si běžci pořádně mákli, ale slunce zároveň rozzářilo 
obličeje účastníků i organizátorů. Velký dík patří všem, 
kdo pomáhali na trase i v zázemí. Oslava pohybem opět 
ukázala, že sport spojuje. Už teď se těšíme na další ročník 
a nové zážitky!

    V pátek 15. listopadu se uskutečnil již tradič-
ní lampionový průvod. Druhým rokem se k TJ Sokol 
Hlásná Třebaň připojily Školy Hlásek a z druhé strany 
kopce i Městys Karlštejn. Z hlásnotřebaňské strany se 
vycházelo jako vždy od sokolovny, a to chvilku před 
pátou hodinou. 

Počasí nám letos opět přálo, proto účast byla hojná 
nejen ze strany Hlásné Třebaně, ale i z Karlštejna. 
U kapličky, kam oba lampionové průvody dorazily, již 
hořely ohně a pro všechny bylo připraveno občerstvení 
v podobě martinských rohlíčků, perníčků, sušenek, 
buřtů na opékání, dětského punče nebo pečeného čaje. 

Ani rodiče nepřišli zkrátka, pro ně bylo připraveno 
svařené víno. Kromě krátké divadelní ukázky o svatém 
Martinovi v podání dětí ze Sokola byla tentokrát pro 
děti připravena i bojovka. 

BĚŽECKÝ SVÁTEK V HLÁSNÉ TŘEBANI

OBCÍ PROŠLY DĚTI S LAMPIONY 

T E X T:  M I C H A E L A K U N C O VÁ ,  T J  S O KO L H L Á S N Á T Ř E B A Ň 
F O T O :  A RC H I V T J  S O KO L H L Á S N Á T Ř E B A Ň 

T E X T:  J A N A Š VÁC H O VÁ ,  T J  S O KO L H L Á S N Á T Ř E B A Ň
F O T O : P E T R W E B U

28. říjen je připomínkou založení Československa a obec sokolská ho slaví pohybem. Nejinak 
tomu bylo i v Hlásné Třebani, kde místní sokolové uspořádali běžecké závody již podruhé. 
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Kdo chtěl uspět, musel se utkat se strašidly a zapa-
matovat si tajné heslo k truhle s pokladem. 

Večer byl příjemný a myslím, že jsme si ho všichni 
výborně užili. Všem zúčastněným i aktérům děkujeme 
a budeme se těšit zase za rok.

KULTURA A VOLNÝ ČAS

P Ř I P R AV I L A :  M I L O S L AVA S N O P E K 

KULTURNÍ A JINÉ AKCE V OKOLÍ

1. 12. 2024
Beroun

Berounský advent
Rozsvícení vánočního stromu a adventní trhy a hudební doprovod, kluziště,  
kolotoč a další na náměstí. 

3. 12. 2024
Lety, jídelna ZŠ 

Vánoce aneb jak se z toho (NE)zbláznit – přednáška
JAK SI UDRŽET KLID A POHODU během vánočního maratonu nákupů dárků, 
pečení cukroví a generálních úklidů? Od 19.00 hod.

5. 12. 2024
Dobřichovice, zámek 

Fischbacher Trio: Jazzové Improvizace na hity Beatles
Koncert 19.30 – 21.30 hod., vstupenky v infocentru.

12. 12. 2024
Lety, Pivotel MMX 

Kateřina Englichová a Martina Kociánová
Koncert, na kterém vystoupí mezzosopranistka a harfistka.  
Tento hudební večer nabídne posluchačům jedinečné spojení nádherného hlasu 
a mistrovské hry na harfu. Začátek od 18 hod. 

14. 12. 2024
Dobřichovice, zámek 

Vánoční jarmark 
Charitativní jarmark pořádají děti ze ZŠ Dobřichovice, Dětský domov, tvořivé dílny, 
hudební doprovod, projížďky na koních. Zdarma.

14. 12. 2024
Řevnice, náměstí 

Vánoční trhy
Od 10.00–17.00 hod. Uvidíte Proměny, Třehusk, Zvonohru, Los Fotros, Třebasbor, 
vystoupí děti ze ZUŠ a MŠ.

15. 12. 2024
Lety, náves u kapličky 

Vánoční letovské cinkání
Zpívání a občerstvení sousedů, vystoupení MŠ a ZŠ. Od 10.30 hod.
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MIKULÁŠSKOU
NADÍLKU

TJ SOKOL HLÁSNÁ TŘEBAŇ POŘÁDÁ
TRADIČNÍ 

4. PROSINCE 2024

A NA CO SE MŮŽETE LETOS TĚŠIT?

SÁL SOKOLOVNY

OD 17:30 HODIN

BYLI JSTE CELÝ
ROK HODNÍ?

POHÁDKA O ČERVENÉ KARKULCE
V PODÁNÍ ART CLUBU FERDINAD

TANEC                    V PEKLE                   
A
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INZERCE

Myslivecké sdružení
Český Kras, z. s.

se sídlem
v Karlštejně
srdečně zve

všechny přátele přírody 
a myslivosti na

pořádanou v restauraci

„U Janů“
Karlštejn 90

V sobotu 14. 12. 2024
od 20:00 hod
hraje kapela:

Forbes – Country music
Kapelník: Petr Michal

BOHATÁ TOMBOLA ZAJIŠTĚNA
vstupné 200 Kč

POSLEDNÍ LEČ
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